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Léto uběhlo jako voda a už se hlásí další ročník soutěže v kuželkách. Bývá dobrým 
zvykem před začátkem soutěže napsat pár slov k dalšímu dění, prognózám, či jenom tak 
k zamyšlení. Každé družstvo se během léta připravovalo jinak. Někde se utrácely peníze 
za opravy či rekonstrukce, jinde se spokojili jen s „lepším“ úklidem. Některá družstva 
posilovala hráčský kádr, jinde vsadili na osvědčené borce. Něco naznačují soupisky, 
avšak jak je známo rozhodne se na drahách. Soutěž je dlouhá a bude hodně záležet na 
formě hráčů, momentální dispozici a někdy i na troše štěstí. Mezi favority určitě bude patřit 
Hazlov. Ten za zády má svoje „C“ družstvo a určitě využije svých ligových zkušeností.  
Soupiska Chebu naznačuje postupové ambice. I zde je podpora „B“ družstva. V Chebu se 
totiž často nevyhrává. Družstvo Kdyně je podle mého názoru v těžké pozici. Vybojovat 
postup na nové čtyřdráze nebude vůbec snadné. Sokol Plzeň V pustil dva vynikající hráče 
k hostování na Škodovku, jeden zástup v opačném směru asi stačit nebude. Postupové 
ambice může mít i Jáchymov, ale i tomu na soupisce chybí jeden stabilní hráč z loňska. 
Rokycany naopak posílily. Určitě to letos nebude o záchraně. Nováček Divize z Dobřan 
pozná rozdíl mezi krajskou a divizní soutěží a lehké to mít určitě nebude. Nakonec jsem si 
nechal „černé koně“ soutěže. Družstva Holýšova a Stříbra. Obě družstva zařadila na 
soupisky to nejlepší, co bylo k dispozici a myslím, že budou hodně „lovit v bodovém 
rybníku“. Já věřím, že soutěž proběhne bez problému a v sportovním duchu.  

Přeji tedy všem, hodně úspěchů, kopec sportovního štěstí v následujícím soutěžním 
ročníku 2011/12.  Osobně bych si přál, aby vše „šlapalo“ tak jak má. Tak tedy příští týden 
HODU ZDAR. 
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